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Gemeente Algemeen Tuesday, Feb 01

Vragen inzake de aanleg van glasvezel

Een aantal jaren geleden is er voortvarend gestart met de aanleg van glasvezel in 
het buitengebied en het werven van de deelnemers daarvoor. 

De Gemeente West Betuwe maakt deel uit van de gemeenschappelijk regeling waar 
het aanbod en financiering van glasvezel in is onder gebracht.

De SGP fractie constateert dat diverse gebieden nog niet zijn aangesloten op 
glasvezel, ondanks dat de kabels al meer dan een jaar aan de gevel of zelfs in huis is 
gebracht.
Daarnaast constateert de SGP fractie dat kabels die langs de weg omhoog steken 
meermaals schade hebben of zijn afgemaaid.

Daarom stelt de SGP de volgende vragen:

• Wanneer worden de reeds bekabelde woningen aangesloten?
• Is de schade aan de kabels voor rekening van de opdrachtgever of van de 

aannemer/aanbieder?
• Bij wie berust de verantwoordelijkheid voor communicatie over de trage 

aansluiting van glasvezel en waarom vindt die communicatie (naar de 
gemeenteraad en de bewoners) niet plaats? 

De SGP fractie ziet de antwoorden met belangstelling tegemoet.

Jos van Maanen.


